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عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس:

كلید حل مشکلات اقتصادی كشور 
»سی اف تی« و »پالرمو« نیست

به بهانه اظهارات تأمل برانگیز سخنگوی دولت

خانم مهاجرانی! منظورتان این است به آمریکا و اسرائیل ثابت كنیم
حامی تروریسم نیستیم؟! 

در نخستین همایش بین المللی »طوفان الاقصی و غزه؛ روایت ها و واقعیت ها« مطرح کرد 

عراقچی: اسرائیل در چشم جامعه جهانی
شکست خورده  است

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی 
تاکید کرد: کلید حل مشــکلات اقتصادی در 
 دست جوانان ایران است، نه موضوعات مشکوک 

و مبهمی مانند CFT و پالرمو.
ابوالقاســم جراره در جلســه علنی )سه شنبه، 
۱۶ بهمن ماه( مجلس شــورای اســامی طی نطق 
میان دســتور، گفت: دهــه فجر پیــروزی انقاب 
اســامی را گرامــی می داریم و با امام)ره(و شــهدا 
عهــد می بندیم تا نفس داریــم قدمی از آرمان های 
حق طلبانــه آنان گامی به عقــب برنداریم. به مقام 
معظم رهبری هم می گوئیم که بر سر پیمانی که از 

روز نخست بسته ایم تا آخر می مانیم.
وی در ادامــه، بیان کــرد: این روزها صحبت از 
اقتصاد و معیشت مردم آن قدر توسط مسئولان مختلف 
مطرح می شود که این شائبه را در افکار عمومی ایجاد 
کرده که احتمالاً مقصر شرایط فعلی مردم هستند و 

مدیران هیچ گونه کوتاهی و قصوری نداشته اند.
عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس ادامه 
داد: معیشــت و اقتصاد با برنامــه اصولی، عمل به 
آن و کار مؤثر و جهادی به دســت می آید. با حرف 

درمانی، سفره و جیب مردم پر نمی شود.
وی با اشاره به اینکه رشد ۸ درصدی که در سند 
بالا دستی آمده قابل تحقق است، اظهار کرد: یکی از 
مهم ترین شرط تحقق رشد ۸ درصدی آن است که 
ذهن مدیران از وابستگی به غرب و شرق رها شود و 

توجه مضاعف به توانایی های داخلی و نیروهای جوان 
متخصص و متعهد باشد.

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسامی 
تاکید کرد: کلید حل مشــکات اقتصادی در دست 
جوانان ایران است، نه موضوعات مشکوک و مبهمی 
مانند FATF و پالرمو. چرا عده ای از خسارت محض 
برجــام درس عبرت نمی گیرند و باز هم می خواهند 
معیشــت مردم را در مســیر نامشــخصی ببرند و 
فرصت های خدمت را با حواشی بی فایده تلف کنند؟

به گزارش مهر، جراره تاکید کرد: هیچ مصلحتی 
بالاتر از قانون نیســت و هر کســی در مقابل قانون 
بایســتد، باید بدون ماحظه سیاســی در مقابل آن 
ایســتاد. وفاق را دولت شــهید رئیسی انجام داد که 
تــا روز آخر خدمت، حتــی در برابر انتقاد همراهان 
خود نیز مقاومت کرد و تاش داشت از مدیرانی که 
ذائقه سیاسی متفاوتی داشتند، استفاده کند. وفاق را 
همین مجلس در عمل اثبات کرد که علی رغم گرایش 
سیاســی متفاوت اکثر نمایندگان، رأی بی سابقه ای 
بــه تمامی وزرای دولــت داد تا میدان برای خدمت 

آنان باز شود.
ذوالنور: مگر قحط الرجال است

 که ظریف غیرقانونی در دولت بماند؟
حجت الاسام مجتبی ذوالنوری در جلسه علنی 
)سه شــنبه، ۱۶ بهمن ماه( مجلس شورای اسامی 
در تذکر شفاهی، گفت: آقای رئیس جمهور! شاه بیت 

صحبت شــما در مناظرات انتخاباتی، عمل به قانون 
و اجرای آن و گله مندی از عدم عمل به قانون بود.

وی بیان کرد: آقای پزشکیان! امروز شاهدید که 
عالم و آدم نســبت به زیر پا گذاشتن قانون در مورد 
محمدجواد ظریف معترض هســتند. به خدا قســم 
نمی ارزد اعتماد مردم به کشور و قانون به خاطر نگه 
داشتن یک آدم این گونه سلب شود. مگر شما اعتقاد 

دارید که در کشور قحط الرجال است؟
نماینده مردم قم در مجلس شــورای اســامی 
تصریح کرد: مردم مشکات دیگری هم دارند. مشکل 
ارز دارند که شــتابان بالا می رود و همه ابعاد زندگی 
آن ها را تحت تأثیر قرار می دهد. مردم مشــکل طا 
دارند که بیلبوردها و تابلوها در ســطح شــهر نشان 
می دهد که دستی در کار است که مشکل تورم را در 
کشــور افزایش دهد. قیمت ها مدام در حال افزایش 

است و مردم احساس می کنند دولت ندارند.

 قالیباف: دولت واردکنندگان را 
ملزم به خرید چای داخلی کند

قالیباف در جلسه علنی سه شنبه مجلس شورای 
اسامی و در جریان بررسی طرح سؤال از وزیر جهاد 
کشــاورزی درباره واردات بیش از اندازه محصولات 
کشــاورزی، اظهار کــرد: واردات به ویژه اینکه با ارز 
ترجیحی این اقدام را انجام می دهیم، مشــکاتی را 

برای تولیدات ما ایجاد کرده است.

وی بیان کرد: البته ما به خوبی می دانیم که قیمت 
تمام شده بخشی از تولیدات داخلی ما بالا است، اما 
باید حواس مان باشــد در عین حال که برای واردات 
برخی کالاهای خارجی ارز یارانه ای می دهیم، اولویت 

را به تولید داخلی دهیم .
قالیباف ادامه داد: این موضوع در برنامه هفتم آمده 
و انتظار ما از وزیر جهاد کشاورزی این است که برنامه 
هفتم گام به گام اجرا شود و به جایی نرسیم که ارز 
یارانه ای برای واردات کالای خارجی و عرضه ارزان تر 
آن دهیم، اما از تولید داخلی حمایت لازم را نداشته 
 باشیم. رئیس مجلس شورای اسامی با اشاره به اینکه 
حــدود ۳۰ تا ۳۵ هزار تن تولیدات چای کشــور و 
حدود ۱۰۰ تا ۱۱۰ هزار تن نیاز کشور است، گفت: 
طبیعتاً این واردات را باید انجام دهیم، اما دولت در 
راستای تنظیم واردات و صادرات و با توجه به موضوع 
چای دبش، باید واردکنندگان را ملزم به خرید چای 

داخلی هم کند.
دولت لایحه ایجاد سازمان بازرگانی را

 پس گرفت
محمد رشــیدی، عضو هیئت رئیســه مجلس 
شورای اسامی در جلسه علنی صحن مجلس، اعام 
کرد: به اســتناد نامه مورخ ۱4 بهمن رئیس جمهور، 
لایحه ایجاد ســازمان بازرگانی و تنظیم بازار مطابق 
 مــاده ۱۳4 قانون آئین نامه داخلی مجلس مســترد 

گردید.

سرویس سیاسی -
نشدن  تصویب  گفت:  دولت  سخنگوی 
را  ما  بانک هــای   CFT و  پالرمــو  لوایح 
زمینگیر کرده است لازم است که ثابت کنیم 
پولشویی نمی کنیم، همکاری سازمان یافته با 

تروریسم نداریم.
فاطمه مهاجرانی روز سه شــنبه در نشست 
خبــری هفتگــی با خبرنــگاران، در پاســخ به 
 CFT ســؤالی درباره پیوستن به لوایح پالرمو و
و کاهش تحریم ها، با اشــاره بــه اینکه در مورد 
FATF ســؤالات بسیار زیادی پرسیده می شود 
و ایــن موضــوع نیازمند توضیح کامل اســت، 
گفت: لوایح پالرمــو و CFT که ما هنوز به آن 
نپیوسته ایم، لوایحی هستند که در کار بانک های 
ما به نوعی گره ایجاد کرده اســت و ما جدای از 
تحریم ها با عدم پذیرش این  دو لایحه بانک های 

خودمان را زمینگیر می کنیم. 
وی در قسمتی از سخنان خود در اظهاراتی 
تعجب برانگیز اظهار داشــت: برای اینکه در این 
فرآیند گیر نکنیم و مبادلات بانکی ما با کشورهای 
دوستی که با آنها کار می کنیم از جمله کشورهای 
حوزه اوراســیا و بریکس برقرار شود، لازم است 
که ثابــت کنیم پولشــویی نمی کنیم، همکاری 
ســازمان یافته با تروریسم نداریم و به گروه های 
ماننــد بوکوحرام و غیره بــه هیچ عنوان کمکی 
نمی کنیم اتفاقاً با اقدامات ضد بشری آنها کاماً 
مخالف هستیم. لذا این دو معاهده کمک می کند 

که بانک های ما از این تحریم ها خارج شوند.
ســخنگوی دولت بیان کرد: هیچ تضمینی 
بــرای موضوعی وجود ندارد، امــا نمی توانیم به 
جهت اینکه تضمینی وجود ندارد ما خودمان راه 
را بــر خودمان ببندیم و بانک هایمان را زمینگیر 
و گرفتار کنیم در موضوعی که برای ما قابل حل 
اســت با جمع بندی و تدبیری که در نظام وجود 
دارد، این لوایح در دســتور کار مجمع تشخیص 

وجود دارد.
چه کسانی تروریسم را 

برای FATF تعریف می کنند؟!
این اظهــارات عجیــب در حالــی از زبان 
ســخنگوی دولت بیان شده اســت که تسلط و 
نقش غرب در طراحی سازوکار FATF و حضور 
اسرائیل در این سازمان، تعریف و تفسیر تروریسم 
از نــگاه این ســازمان را بیــش از گروهک های 
تروریستی همچون بوکوحرام به سمت گروه های 
مقاومت همچون حزب الله، انصارالله، حماس و... 

اطاق می کند.
 FATF پیوستن ایران به لوایح باقی مانده از
در عین اینکه رژیم صهیونیستی در کنار آمریکا 
حضوری رسمی در این سازوکار دارد، باعث این 
خواهد شد که نه تنها در واقعیت هیچ دستاوردی 
از این سازوکار عاید ایران نشود که بالعکس موانع 

و محدودیت های جدیدی برای کشور به وجود آید 
که حمایت ایــران از محور مقاومت را با چالش 

جدی رو به رو کند.
در همین راســتا، اســتوارت لوی دســتیار 
تروریســم و اطاعات مالــی وزارت خزانه داری 
آمریکا در زمان دولت اوباما جلسه کنگره آمریکا 
در مهر ۱۳۸۸اظهار داشــته اســت: ما از طریق 
گــروه ویژه اقدام مالــی )FATF( جهت ایجاد 
آگاهــی در رابطه با ریســک هایی که ناشــی از 
فعالیت هــای فریبنده ایران و عدم شــفافیت در 
ســازوکار ضدپولشــویی و تامین مالی تروریسم 

ایران است کار می کنیم.
خوان زارانه معاون مدیریت مبارزه با تروریسم 
و جرائــم مالی در وزارت خزانه داری دولت اوباما 
اردیبهشت ۱۳۹۵در جلسه کنگره آمریکا عنوان 
می دارد: برای قرار دادن ایران در تنگنا و سخت تر 
کردن شــرایط برای این کشور به حضور کامل 

FATF نیاز است.
سیگال مندلگر، نیز دستیار وزیر خزانه داری 
آمریکا در دولت ترامپ در نشســت اندیشــکده 
صهیونیستی FDD در خرداد ۱۳۹۷ خاطرنشان 
می کند: ما به طور مداوم به دولت ها و شرکت ها 
در سراســر جهان هشدار می دهیم که نیاز است 
شبکه هایشــان را در برابر بازیگــران غیر قانونی 
تقویــت کنند. این هشــدارها از طریق تعامات 
دوجانبه یا چندجانبه دولتی یا بخش خصوصی 

و رویه های FATF است.
همچنین مارشــال بیلنگزلی معاون دستیار 
وزارت خزانه داری آمریکا در تروریسم و اطاعات 
مالی در دولت ترامپ پاییز ۹۷ در جلسه کنگره 
آمریکا اظهار می کند: در رابطه با حفظ فشــارها 
بــر روی حکومت ایران یکی از کارهایی که آنها 
ایرانی ها باید انجام دهند این اســت که باید یک 
چارچوب قانونی ایجاد کنند و برای توقف تامین 
مالی تروریسم پاسخگو باشند. آنها به اندازه کافی 

قانون ندارند و ما آن قدر اصرار می کنیم تا قوانین 
مقابله با پولشــویی را تصویب و اجرا کنند. باید 
 ))FATF( علیه بخش مالی آنها )اشاره به قواعد

اقدامات مقابله ای انجام دهیم. 
اســتیون منوچین وزیر خزانــه داری دولت 
ترامــپ نیز تیرمــاه ۱۳۹۸ در جلســه مجمع 
 FATF عنوان می کند: آمریکا از طریق FATF
به دنبال کشف و مسدودسازی راه های دور زدن 

تحریم هاست.
وزارت امور خارجه آمریکا نیز آبان ماه ۱۳۹۸ 
در بیانیه ای می افزاید: ایران نشــان داده اســت 
 که اراده ای برای رســیدگی به نقصان های نظام 
ضد پولشــویی و ضد تامین مالی تروریسم خود 
نــدارد و تعمــدا می خواهد هیچ شــفافیت در 
اقتصاد آن نباشــد تا بتواند به صادرات تروریسم 

ادامه بدهد.
همچنین وزارت خزانه داری آمریکا در آبان ماه 
۱۳۹۹، در واکنش به اصاحات جدید FATF در 
موضوع تامین مالی اشاعه تروریسم بیانیه ای صادر 
کرده و عنوان می کند: بــا اصاحیات جدید در 
استانداردهای FATF قلمروها در سراسر جهان 
مؤسســات مالی و دیگر مؤسسات تحت پوشش 
خود را در رابطه با ریســک تامین مالی اشــاعه 
با اطاعاتی هدفمند مســلح می کنند که بتواند 
برای شناسایی شرکت های پوششی و دیگر افراد 
با نهادهایی که به نیابت از افراد تحریم شده اقدام 

می کنند مورد استفاده قرار بگیرد.
عیدی کارکنان دولت سه میلیون تعیین شد

به گزارش ایرنــا، مهاجرانی با تبریک اعیاد 
شعبانیه در خصوص عیدی کارکنان دولت،گفت: 
مبلغ ۳ میلیون تومــان برای عیدی هر کدام از 
کارمندان به عاوه ۸4۰ هزار تومان به عنوان حق 
عائله مندی و ۳۶۰ هزار تومان به عنوان حق فرزند 
بــه ازای هر فرزند به کارکنان دولت اهدا خواهد 
شــد. معمولاً تاکید بر این است که هرچه زودتر 

این پرداخت در اواخر بهمن ماه و اوایل اسفند ماه 
صورت بگیرد که کمک کند به اینکه جریان امور 
در پایان سال با سهولت بیشتری حرکت پیدا کند.
ســخنگوی دولت درباره نحوه اطاع رسانی 
درباره قوانین و مقررات و آن چیزی که در دولت 
مصوب می شــود، بیان کرد: هر ســه قوه چنین 
سامانه ای را دارند که همه می توانند از آنجا قوانین 
مقررات و مصوبات را برداشت کنند هر سه سامانه 
با جست وجو کردن در همه موتورهای جست وجو 

قابل دسترسی خواهد بود.
وی همچنیــن اظهــار کــرد: در زمینــه 
اشتغال آفرینی و توســعه سرمایه گذاری و رونق 
اقتصــادی در حوزه نفت و انــرژی اتفاق خوبی 
را شــاهد خواهیم بود. ســخنگوی دولت درباره 
اختصــاص بودجه ۱4۰4 به طرح های نیمه تمام 
گفت: پروژه هایی که الان افتتاح خواهد شد حجم 
زیادی از کارهای آن در دولت سیزدهم انجام شده 
است لذا من وظیفه دارم از زحماتی که همکاران 

ما در دولت سیزدهم کشیده اند قدردانی  کنم.
وی بیــان کــرد: دولــت ظرف ایــن ۶ ماه 
نمی تواند پروژه ای را آغاز کند و به اتمام برساند 
یقیناً حجم زیادی از آنچه که افتتاح خواهد شد 
مربوط به دولت ســیزدهم خواهد بود و جا دارد 
یادی بکنیم از شــهید آیت الله رئیســی و تشکر 
کنیم از همــه زحماتی که دولتمردان در دولت 

سیزدهم کشیدند.
در مورد ارز واحد بریکس

 بر اساس منافع ملی تصمیم می گیریم 
مهاجرانــی درباره درنظــر گرفتن احتمالی 
ارز واحد برای کشــورهای عضــو بریکس بعد از 
تعرفه های اعام شــده از ســوی آقــای ترامپ، 
گفت: کلیت نظام هم به این جمع بندی رســیده 
اســت که باید این چند جانبه گرایی و شکستن 
انحصــار ارتباط فقط با یک طرف جهان شــکل 
بگیرد، لذا بریکس یکی از آنها است که در سطح 
بین المللــی ما تعاماتمان را به صورت متوازن و 

گسترده دنبال کنیم.
ســخنگوی دولت بیان کرد: در مورد ارزی 
که در بریکس مطرح شــده این را بیان کنم که 
تصمیم را باید در کشورهای حوزه بریکس بررسی 
کنیم. مشــخصا نکته ای که وجود دارد این است 
که تمامیت خواهی و یکجانبه گرایی که در برخی 
از کشورها وجود دارد ضربه هایی را به کل جهان 
خواهد زد و مسلماً کل جهان با این مسئله مشکل 

پیدا خواهد کرد.
وی گفت: لذا موضوع پول مشترک بریکس 
جدایی از این قضیه نیســت. چنانچه کشورهای 
عضو بریکس بر این باشــد کــه بخواهند از پول 
واحدی برای کشــورهای عضو بریکس استفاده 
کنند ما هم متناســب بــا منافع ملی که تعریف 

می کنیم این کار را انجام خواهیم داد.

بقیه از صفحه ۲
وی گفت: نبیه بری از مجاهدان قدیم جبهه 
مقاومت و لبنان است و در ماه های گذشته و در 

آتش بس در لبنان بسیار تاش کرد.
جال زاده ادامه داد: تعدادی از ایرانیان مقیم 
سوریه که به آنها جالیه می گوییم در بیروت بودند 
که به آنها سرزدم و یک سری مشکات کنسولی 

داشتند که مورد بررسی قرار دادیم.
معاون وزیر خارجه همچنین گفت: حدود 
۱۳۰ هزار سوری بعد از اتفاقات اخیر در سوریه 
به لبنان کوچ کرده اند و یک ســری مشــکات 
معیشتی، بهداشتی و رفاهی دارند که از مقامات 

لبنان خواستیم رسیدگی کنند.
پرونده قتل دوتبعه ایرانی در فرانسه

این دیپلمات ارشد ایرانی درباره پرونده قتل 
دو تبعه ایرانی در فرانســه و پیگیری های انجام 
شده، گفت: از همان ساعات اولیه اتفاق ناگواری 
که برای دو تبعه ما در کشور فرانسه رخ داد، هم 
سفیر فرانسه را به وزارت خارجه دعوت کردیم و 
هم سفیرمان در پاریس با مقامات وزارت خارجه 
ماقات کرد و مراتب اعتراض خود را از این حادثه 

تلخ به طرف فرانسوی منتقل کردیم.
وی اضافه کرد: از همان ابتدا هم مســائل 
حقوقــی موضوع را پیگیــری کردیم که دولت 
فرانسه باید به خانواه های دو تبعه ایرانی غرامت 
بپردازد و به جهت کنســولی ترتیبی می دهیم 

که اجســاد این دو تبعه ایرانی به ایران منتقل 
شود. پنج نفر در این حادثه به قتل رسیدند یک 
پلیس، دو فرانسوی و دو ایرانی و دادگاه در حال 

بررسی پرونده است.
جال زاده اضافه کرد: امیدوارم در یکی دو 
هفته آینده اجساد این دو تبعه ایرانی به تهران 

منتقل شود و غرامت آنها پرداخت شود.
معاون وزیر خارجه گفت: از دولت فرانســه 
درخواست داریم چگونگی و ماهیت این حادثه 

را به دولت ایران توضیح دهد.
به گزارش فــارس، دو تبعه ایرانی چندی 
پیش در فرانســه به قتل رســیدند. در همین 
خصــوص اســماعیل بقایــی اول بهمن ماه در 
نشســت هفتگی با خبرنگاران دربــاره پرونده 
قتل دو شــهروند ایرانی در فرانســه گفته بود: 
معاونت کنســولی، بخش دوجانبه سیاســی و 
ســفارت ایران در پاریس از ابتدا پیگیر موضوع 
بودند و مطالبه جدی از ســوی ماســت. هنوز 
اطاعات قانع کننده و کافی درباره ماهیت قتلی 
که در فرانسه صورت گرفت دریافت نکردیم. ما 
مطالبه پیگرد کیفری، رسیدگی قضائی و صدور 
حکــم و مجازات ضارب یا ضاربان را داشــتیم. 
باید مشــخص شــود که ماهیت این اقدام چه 
بوده، تروریستی یا نژادپرستانه؟ این ها سؤالاتی 
 اســت که انتظار داریم مراجع ذی ربط فرانسه 

پاسخ دهند.

اسلامی:

در سال ۱4۰3 همانند سال قبل از ۱۶۰ دستاورد خاص هسته ای رونمایی شد
رئیس ســازمان انرژی اتمی ایران با بیان 
اینکه دستاوردهای خاص و ویژه ای را در دهه 
فجر افتتاح خواهیم کرد، گفت: امســال نیز 
همانند سال گذشته توانسته ایم به حدود ۱۶۰ 
دستاورد دست یابیم که موارد برجسته را به 

صورت رسمی اعلام خواهیم کرد.
محمد اسامی معاون رئیس جمهور در همایش 
»نقش اصناف و بازاریان در پیروزی انقاب اسامی« 
در شهرستان ورامین، ضمن تبریک میاد با سعادت 
امام سجاد )ع( و نیز ایام دهه مبارک فجر، اظهار کرد: 
فرارسیدن دهه فجر انقاب اسامی را به عنوان یکی 
از ماندگارترین افتخارات و نقش آفرینی مردم کشور 
تبریک می گویم. تا پیش از پیروزی انقاب اسامی 
کسی جرات نمی کرد یک کلمه علیه حکومت قبلی 

صحبت کند.
وی افزود: مردم با حضور آگاهانه و شــجاعانه 
توانستند در قالب انقاب اسامی وفاداری به اسام، 

قرآن و روحانیت را ثابت کنند. 
شکوفایی روزانه صنعت هسته ای

علی رغم مزاحمت ها و خرابکاری ها
اســامی تصریح کرد: اگر امروز مسیر پیروزی 
انقاب اسامی را بازخوانی کنیم؛ آگاهی، هوشمندی 
و شجاعت بی نظیر امام خمینی)ره( را حس خواهیم 
کرد. امام در مراســم فیضیه در روز عاشــورا تاکید 
کردند که »اســرائیل نمی خواهــد در این مملکت 
دانشمند، قرآن، علمای دین و احکام اسام باشد.« 
از این فرمایشــات ۶۱ سال گذشته است که نشانگر 
شــناخت امام راحل از شرایط آن دوران بوده است. 
امام خمینی)ره( تمامی جوسازی ها علیه جمهوری 
اسامی ایران را با هوشیاری پیش بینی کرده بودند.
رئیس سازمان انرژی اتمی ایران گفت: به کوری 
چشم دشمنان و علی رغم همه مزاحمت ها، ترورها و 

خرابکاری های صنعتی، صنعت هسته ای جمهوری 
اسامی ایران هرروز شکوفاتر از قبل در عرصه های 

گوناگون نقش آفرینی می کند.  
ارائه خدمات فناورانه مبتنی بر دانش هسته ای 

در شهرستان ورامین
وی خاطرنشــان کرد: به لطف الهی و به همت 
دانشمندان، امروز در کشور فناوری هسته ای شکوفا 
شده است. در ورامین برای درمان زخم های بدخیم 
بــه ویژه زخم های بیماران مبتا به دیابتی  شــاهد 
ارائه خدمات پزشکی هســته ای و پاسماتراپی در 
بیمارســتان شهید مفتح هســتیم که این اقدام با 
هدف کاهش آلام بیماران بوده و این فناوری اکنون 

در خدمت مردم قرار دارد.
رئیس ســازمان انرژی اتمی ایران تاکید کرد: 
حوزه هســته  ای دریای بیکرانی از فرصت هاست که 
به لطف خداوند متعال در طول ســه سال گذشته 
شاهد توسعه این فناوری بوده  ایم تا در زندگی مردم 

تاثیرگذار باشد.
وی ضمن قدردانی از خیرین شهرستان ورامین 
گفت: موضوعی که باید به آن توجه شود این است 
که تســهیل گری صورت گیرد تا مردم کسب و کار 
بهتری داشــته باشــند. بیکاری باید با کارآفرینی 
مدیریت شود. البته دولت برای توسعه زیرساخت ها 
برنامه ریزی کــرده و در روال صحیحی قرار گرفته 
است. ما نیز به سهم خود آنچه که وعده کرده ایم را 

پیگیری خواهیم کرد.
اســامی اظهار کــرد: وجه ممتاز شهرســتان 
ورامین، محصولات کشــاورزی است و  استفاده از 
ظرفیت پرتودهی برای محصولات کشاورزی مدنظر 
اســت. پرتودهی محصولات کشاورزی را پشتیبانی 
خواهیم کرد زیرا در نهایت به ارتقای ســامت مواد 
غذایی کمک خواهد کرد و موجب کاهش ضایعات 

محصولات کشــاورزی خواهد شــد. با استفاده از 
فناوری پرتودهی ماندگاری محصات کشــاورزی 
و مواد غذایی بالا می رود، موانع صادراتی برداشــته 
خواهد شــد و دیگر شاهد مرجوع شدن محصولات 

صادراتی نخواهیم بود.
صنعت هسته ای مولود انقلاب اسلامی است

اســامی در حاشــیه این همایش و در  جمع 
خبرنــگاران گفت: صنعت هســته ای مولود انقاب 
اســامی اســت؛ یعنی اراده، خودباوری و رسیدن 
به قله های پیشــرفت به ویژه در حوزه علوم و فنون 
پیشرفته، حاصل نگاه انقاب اسامی بوده است و در 
ســازمان انرژی اتمی ایران با وجود همه مخالفت ها 
توانسته ایم هم تراز با کشورهای پیشرو و توسعه یافته 
قــرار بگیریم و محصولاتی را ارائه کنیم که در تراز 

جهانی قرار دارند.
وی با بیان اینکه دستاوردهای خاص و ویژه ای 
را در دهه فجر افتتاح خواهیم کرد، گفت: ســالیانه 
برنامه های توسعه ای خود را در تاریخ ۲۰ فروردین 

که سالروز فناوری هسته ای است، اعام می کنیم.
معاون رئیس جمهور تاکید کرد: توسعه صنعتی و 
تجاری سازی محصولات فناورانه و استفاده از ظرفیت 
بخش خصوصی که بتواند این فناوری را در زندگی 
مردم گســترش دهد، هدفی است که به طور قاطع 
در ســازمان انرژی اتمی و صنعت هسته ای کشور 

پیگیری می شود.
وی ادامه داد: تقریبا در ســه ســال گذشته به 
صورت روزانه، دستاورد داشته ایم یعنی به ازای هر 
یک روز و نیم کاری، یک دستاورد ثبت شده است که 
حتما این روند ادامه خواهد داشت. امسال نیز همانند 
سال گذشته توانسته ایم به حدود ۱۶۰ دستاورد دست 
 یابیم که موارد برجســته را به صورت رسمی اعام 

خواهیم کرد.

رئیس ســازمان انرژی اتمی ایران خاطرنشان 
کرد: فناوری پاســمای سرد یکی از دستاوردهای 
نوین سازمان انرژی اتمی ایران است که اکنون و در 
بخش سامت و درمان زخم از آن استفاده می شود؛ 
کلینیک زخم در بیمارستان مفتح شهرستان ورامین 
در حال خدمت رســانی بوده و مردم از این فناوری 

نوین استفاده می کنند.
اســامی با اشاره به دســتاوردهای بزرگ این 
فناوری در حوزه های پزشــکی و بهداشتی، افزود: 
یکی از دســتاوردهای مهم فناوری هسته ای، تولید 
کیت های غربالگری نوزادان اســت که در تشخیص 

بیماری های متابولیک نقش مهمی ایفا می کند.
وی تاکید کرد: این دستاورد نه تنها هزینه های 
درمان را کاهش می دهد، بلکه با شناســایی بموقع 
بیماری ها، از بروز مشکات و هزینه های طولانی مدت 
برای خانواده ها جلوگیری می کند. فناوری هسته ای 
به مــا ایــن امــکان را می دهد کــه بیماری های 
متابولیــک را از ابتــدای تولد شناســایی و درمان 
 کنیم و در نتیجه ســامت نسل های آینده را بهبود 

بخشیم.
رئیس ســازمان انرژی اتمی ایــران همچنین 
تصریح کرد: اســتفاده از این فناوری به ایران کمک 

کرده است تا از زنجیره ارزش بهره برداری کند.
اســامی گفت: همچنین کشاورزان می توانند 
برای باغ های پســته از فناوری های نوین اســتفاده 
کنند. آمادگی داریم تا از ســایر مولدها مانند اشعه 
گاما به عنوان یکی از ظرفیت های بی نظیر فناورانه 

در شهرستان ورامین استفاده شود.
وی تاکید کــرد: اعام کرده ایــم که از بخش 
خصوصی، مردم و هرکسی که آمادگی سرمایه گذاری 
 داشته باشد، پشتیبانی می کنیم تا فناوری هسته ای 

توسعه یابد.

گزارش خبری تحلیلی کیهان

زبان آمریکا در دهان مدعیان اصلاحات 
»تندروها« اسم رمز حمله به نیروهای انقلاب 

سرویس سیاسی-
مدعیان اصلاحات با برچســب زنی و اطلاق وا ژه هایی چــون »افراطی«، »تندرو« 
و »رادیــکال«، طرح آمریکا مبنی بر تخریب و تخفیــف نیروهای انقلابی در ایران را 
عملیاتی می کنند. طرحی که ذیل اســم رمز »تندروها« در رسانه ها و جراید زنجیره ای 

در جریان است. 
یکی از راه های تخفیف و تخریب رقیب استفاده از اصول »ترور شخصیت« است که عموما با 
برچسب زدن شروع می شود؛ بدین شرح که هرگاه در عرصه رقابت سیاسی، دایره استدلال و برهان 
برای اثبات یک موضع تنگ آید؛ رقیب با به خدمت گرفتن واژگان و عبارات درصدد استخفاف و 

استحقار نفر مقابل گام برمی دارد. 
 ،)Ignoring( »با توجه به تکنیک های عملیات روانی در علم روانشناســی- »نادیده گرفتن
»تحقیــر« )Belittle(، »عیب جویــی بی جــا« )Fault-Finding(، »حملــه بــه ارزش ها« 
)Attacking Values( و »کوچک نمایی« )Minimization(- مجموعه ترفندهایی است که 

برای تنزل و ترور شخصیت به کار می رود. 
در همین ارتباط، مدعیان اصاحات که در تشریح، توصیف، پاسخ و نقد ادله و استدلال جناح 
انقابــی ضعیف و کم توان عمل می کنند، بــا به کارگیری تکنیک های عملیات روانی مانند نادیده 
گرفتــن )ignoring( و تحقیر )belittle( نه تنها اخبار و ادله جبهه انقاب را بازتاب نمی دهند 

بلکه درصدد تخریب آن بر می آیند.
 استفاده از ترفندهای جنگ روانی، نشانه بن بست فکری مدعیان اصلاحات

به عبارتی دیگر اســتفاده از ترفندهای جنگ روانی )تحقیر، کوچک نمایی، نادیده گرفتن و...( 
نشان از بن بست فکری طیف موسوم به اصاحات دارد. 

بــه عنوان نمونه، اطاق عبارات »افراطی«، »تندور« و »رادیکال« با هدف تخریب و تخفیف 
جناح انقابی برنامه روزمره و همیشگی مدعیان اصاحات در روزنامه های زنجیره ای است. 

در همین شــرایط، روزنامــه »ایران« با تیتر »مهار تندروها، دســتور کار جناح ها«، روزنامه 
»هم میهن« با تیترهای »خط دهی تندروها برای کشیدن پای کشور به جنگ« و »تندروها علیه 
سران قوا«، روزنامه »اعتماد« با تیتر »فشار تندروها« و روزنامه »شرق« با تیترهای »قرعه تندروها 

برای کابینه« و »تندروها و سد ظریف« ادعای پیش گفته را اثبات می کنند. 
به نظر می رســد، هدف از تخریب جبهه انقاب که مکرر از جانب مدعیان اصاحات صورت 
می گیرد و به نوعی کار ویژه این طیف حســاب می شود، بازداشتن انقابیون از اهداف و آرمان ها 
اصیل انقاب و تمرکززدایی است؛ بدین معنا که توجه و توان جبهه انقاب از مسائل کان منحرف 

شده و به مسائل  حاشیه ای معطوف شود. 
به عبارتی دیگر، مدعیان اصاحات ذیل جنگ روانی و با کمک گرفتن از این طرح، بخشی از 

توان جبهه انقاب را در پاسخگویی به تخریب ها مستهلک می کنند.
»وسط« در اسلام چیست؟ در مقابل تندرو است؟ نه، »وسط« در مقابل منحرف است

تند رفتن در صراط مستقیم چیز بدی نیست
رهبر انقاب درباره استفاده واژه »تندرو« در سال ۱۳۹4 طی دیدار با مردم نجف آباد فرمودند: 
»یک نکته  دیگر این است که ما از ادبیّات سیاسی دشمن استفاده نکنیم؛ من این مسئله را، بخصوص 
به دوستان و برادران محترم خودمان در مشاغل گوناگون سیاسی و دولتی و غیر دولتی و مانند اینها 
تأکید می کنم؛ از ادبیّات دشــمن استفاده نکنید. دشمنان انقاب از روز اوّل آمدند تعبیر ادبیّات 
تندرو و میانه رو را مطرح کردند؛ فانی تندرو است، فان جریان تندرو است، فان جریان میانه رو 
اســت. آن روز، از همه تندروتر هم از نظر آنها امام بزرگوار بود؛ امروز هم از همه تندروتر، به نظر 
آنها این بنده  حقیر هستم. میانه رو حرف قشنگی است امّا اسام این جوری حرف نمی زند؛ بفهمیم 
ةً وَسَطًا. امّا  معارف اسامی را. اسام، طرف دار میانه و طرف دار »وسط« است: وَ کَذلکَِ جَعَلنکُم امَُّ
»وسط« در اسام چیست؟ در مقابل تندرو است؟ نه، »وسط« در مقابل منحرف است: الَیَمینُ وَ 
ة؛ این نهج الباغه است. راه میانه یعنی راه مستقیم، راه  ریقُ الوُسطی  هِیَ الجادَّ مالُ مَضَلَّةٌ وَ الطَّ الشِّ
جادّه. اگر از این راه مستقیم منحرف شدید -چه به این طرف و چه به آن طرف- این غیر میانه 
است. پس در مقابل میانه رو تندرو نیست؛ در مقابل میانه رو منحرف است. آن کسی میانه رو نیست 
که منحرف از راه و منحرف از جادّه است؛ امّا در جادّه، بعضی ها تندتر می روند و بعضی ها کندتر 

می روند. تند رفتن در صراط مستقیم چیز بدی نیست؛ سابقِوا الِی  مَغفِرَةٍ مِن رَبکُِّم«. 
انقلابی را می گویند تندرو، غیرانقلابی را می گویند میانه رو! 

این یک دوگانه  بیگانه است
رهبر انقاب مرتبط با همین موضوع، یک ســال پس از تشریح حیله دشمن در جمع مردم 
نجف آباد، در مراســم بیست  و هفتمین سالگرد رحلت امام خمینی )رحمه الله علیه( نیز فرمودند: 
»انقابــی را می گویند تندرو، غیرانقابی را می گویند میانه رو! این یک دوگانه  بیگانه اســت، آنها 
اینها را در رادیوهایشان، در تبلیغاتشان، در اظهاراتشان تکرار می کنند، ما این را نباید تکرار بکنیم. 

انقابی، انقابی است«. 
در همین رابطه، بنیانگذار جمهوری اسامی، حضرت امام خمینی )رحمه الله علیه( فرمودند: 
»من نمی خواهم دل شــما را بشکنم، لکن شــما دل ملت ما را نشکنید، شما دل مسئولین ما را 
نشکنید، شما هی تندرو و کندرو درست نکنید، دودستگی ایجاد نکنید، این خاف اسام است، 

خاف دیانت است، خاف انصاف است، نکنید این کارها را«. 
حملات بی مبنا، پوچ و فاقد استدلال مدعیان اصلاحات به جبهه انقلاب

 علی ایحال، مدعیان اصاحات با برچســب زنی و اطــاق وا ژه هایی چون »افراطی«، »تندرو« 
و »رادیکال«، طرح آمریکا مبنی بر تخریب و تخفیف نیروهای انقابی در ایران را عملیاتی می کنند. 

طرحی که ذیل اسم رمز »تندروها« در رسانه های و جراید زنجیره ای در جریان است. 
شایان ذکر است، حمات مدعیان اصاحات به جبهه انقاب بدون مبنا، پوچ و فاقد استدلال 
است که در حوزه علم روانشناسی ذیل عملیات روانی دسته بندی می شود و با نیت تمرکززدایی 
صورت گرفته اســت، بدین شرح که توان جبهه انقاب در پاسخ به استحقار و استخفاف دشمن 

محصور و کانالیزه شود.

سعید مستغاثی
یکی از مواردی که در سینمای ۳ سال گذشته و دولت سیزدهم اتفاق افتاد، توجه به زندگی 
سرداران و همچنین بزنگاه ها و نقاط مهم تاریخ دفاع مقدس در این سرزمین بود. یعنی آنچه 

اغلب در دوره های پیش مغفول مانده و در واقع سینمای ایران به آنها بدهکار بود. 
در این زمینه آثار بســیاری تولید و اکران شد و یا در انتظار نمایش عمومی است، درباره 
سردارانی همچون شهداء گرانقدر باکری و همت و زین الدین و بروجردی و شیرودی و احمد 
کاظمی و صیاد شیرازی و علی  هاشمی و حسن تهرانی مقدم و ... فیلم هایی تولید شد و درباره 
برخــی دیگر نیز فیلمنامه هایی آمد و بعضا به مرحلــه تولید رفت و برخی هم پیش از تولید 

متوقف شدند! 
سالها پیش و در نوشتار و سخنانی از فرانسیس فوکویاما )تئوریسین برجسته آمریکایی( 
آمده بود از جمله سیاست هایی که بایستی از سوی کانون های استعماری به درون ایران تزریق 
شــود، بی اعتبار کردن اسطوره ها و قهرمان های انقاب و جنگ است و تاکید نموده بود که به 
هر شــکل بایستی در سخنرانی ها، کتاب ها، داستان ها و فیلم ها، از پدیده های انقاب اسامی 
به ویژه جنگ تحمیلی و دفاع مقدس اســطوره زدایی شــود و ماهیت دفاع مقدس از طریق 
زیر عامت ســؤال بردن آرمان ها و اهداف آن، وارونه جلوه داده شــود، به خصوص ارزش ها و 
اســطوره های آن که همواره این دفاع را به عنوان پتانسیل عملیاتی انقاب زنده نگه می دارد، 

مورد هتک و بی حرمتی قرار گیرد.
این موضوعی بود که طی سال های قبل به دفعات در سینمای ما مورد اقتدا قرار گرفت و 
برای اولین بار در ســینمای جهان، خواسته یا ناخواسته سینمای ضد دفاع در این سینما سر 
و شــکل یافت! آثاری مانند »۱۳۵۹«، »خرس«، »تنگه ابوغریب«، »سینما متروپل«، »دسته 
دختران« و... از جمله آثار این نوع ســینمای ضد دفاع بودند که اغلب دفاع مقدس را باعث و 
بانی همه نابســامانی ها و آسیب ها و آشــفتگی ها دانسته، گروهی را قربانی آن دانسته و گروه 

دیگر را منتفع از آن!
ایستادگی در مقابل وارونه نمایی قهرمانان جنگ

در دوران ۳ سال دولت سیزدهم نیز سعی بسیاری به عمل آمد که این نوع فیلم ها تولید 
گردد، اما در شوراهای پروانه ساخت و نمایش به شدت در مقابل این گونه آثار ایستادگی کردیم، 
از جمله ارائه تصویر مخدوش و ضعیف و دیگرگونه از سرداران دفاع مقدس را برنمی تابیدیم، 
خطر این گونه تحریف را حتی از آثار مبتذل بیشتر می دانستیم که این آثار گذرا هستند ولی 

تحریف سرداران جنگ در حافظه تاریخی می ماند.
اگرچه در مواردی مثل فیلم های »آسمان غرب« و »احمد« و» قلب رقه« و »دسته دختران« 
و... زورمان نرسید، ولی برای ثبت در تاریخ زیر امضای صورتجلسه نوشتیم که با این فیلمنامه ها 

و فیلم ها به چه دلیلی مخالف هستیم:
فیلمنامه »آسمان غرب« که به زندگی شهید شیرودی می پرداخت، بسیار ضعیف نوشته 
شده بود و نیاز به بازنویسی و استاندارد شدن فیلمنامه داشت که از سوی شورای پروانه ساخت 
با شــرط اصاحات مورد نظر شورا، به تهیه کننده فیلم اعتماد گردید ولی فیلم ساخته شده، 
اثری آشفته از کار درآمد که هیچ ساختار و فرم درست و درمانی نداشت، برخی اعضای شورا 
از جمله نگارنده با نمایش فیلم چه در جشــنواره فیلم فجر و چه در اکران عمومی مخالفت 
کردند، چرا که عاوه بر فرم و ساختار به شدت ضعیف، شخصیت شهید شیرودی هم تخریب 
شــده و آن شهید از یک قهرمان معتقد و به شــدت دین باور به فردی مادی و احساساتی و 

بی بنیاد تبدیل شده بود.
برخی از مدیران ، هشــدار می دادند که با رد کردن این فیلم، شــورا متهم به مخالفت با 
سرداران و فرماندهان سال های دفاع مقدس می شود اما ما می گفتیم از قضا به دلیل توهین و 
تخریب آن سرداران و قهرمانان در این فیلم، با آن مخالف هستیم! همین اتفاق در مورد فیلم 
»احمد« افتاد و عاوه بر ساختار درهم و آشفته و ضعیف فیلم، شخصیت لطیف و در عین حال 
قاطع شهید احمد کاظمی به فردی مردد و عصبی با دوستان و یارانی قانون شکن و بی برنامه 
تبدیل شده بود. این فیلم نیز با رای اکثریت اعضا در حال مردود شدن بود که با تاش مدیران 

سازمان، پروانه نمایش گرفت!!
آتش و گلستان

بخشی از یک تحریف بزرگ 
اما وقتی فیلمنامه ای درباره شهید ابراهیم  هادی به شورا آمد و به دلیل تخریب شخصیت آن 
شهید به طور قاطع رد شد )فقط در شروع فیلم، دختری از خارج کشور با سر و وضع آنچنانی 
می آمد که گویا عاشق شهید هادی بوده و از طریق مرحوم مریم کاظم زاده، همسر شهید اصغر 
وصالی می خواست با دوستان شهید هادی آشنا شود. همچنین شهید هادی به گونه ای جاهل 

منش نمایانده شده بود با زبان و لحن کاه مخملی ها سخن می گفت!( 
فیلمنامه یاد شده با لطایف الحیل و با سفارش لابی های مختلف ، ۸ بار با اصاحات جزئی 
به شــورا آمد و هر بار رد شــد. حتی دوبار طبق روالی که وجود داشت، اعضائی از شورا تعیین 
شدند و با نویسنده و کارگردان آن صحبت نموده و از سر خیرخواهی پیشنهاداتی دادند اما او 

همچنان بر متن خود اصرار داشت! 
خوشــبختانه خانواده شــهید ابراهیم  هادی به ویژه خواهر آن شهید )که گویا متولی آثار 
فرهنگی اوست( با ساخت فیلم فوق مخالفت کردند و همچنین خانواده مرحوم مریم کاظم زاده 

هم اجازه استفاده از نام و شخصیت آن مرحوم را در فیلمنامه یاد شده، ندادند.
این درحالی بود که نویسنده فیلمنامه در همان زمان در حال فیلمبرداری بخشی از فیلمنامه 
خود تحت عنوان یک فیلم مســتند و گفت و گو با دوستان شهید ابراهیم  هادی بود که از قضا 
در نسخه سینمایی اثر نیز حضور داشتند!! به هر حال علی رغم همه مخالفت ها، سرانجام آن 
فیلم مستند تحت عنوان »آتش و گلستان« ساخته شد که دو شب پیش در بخش نمایش های 
ویژه چهل و سومین جشنواره فیلم فجر به نمایش درآمد ولی نشان به آن نشان که هنوز چند 

دقیقه ای نگذشته بود که دچار مشکل فنی گردید و نمایشش متوقف شد!!
تغییر نام و عنوان سرداران دفاع مقدس 

مورد دیگر در این گونه فیلم ها و فیلمنامه هایی که قهرمانان و سرداران جنگ و دفاع مقدس 
را تحریف می کرد، تغییر زندگی و روند فعالیت های آنها به سلیقه شخصی و عوض کردن نامشان 
بود، به ویژه درباره آنهائی که ویژگی یا مناسبت و یا پدیده ای اختصاصی دارند و این پدیده ها 

با نام این سرداران عجین است.
مثا فیلمنامه ای درباره یک خلبان قهرمان ایرانی که بیشترین پرواز جنگی یکسره را داشت 
که متاســفانه نام این قهرمان و حتی قهرمانان دیگر سال های دفاع مقدس و سرداران شهید 
که بسیار خاص و شناخته شده بودند را به نحو شگفت انگیزی تغییر داده بودند! مثا عباس 

بابایی به منوچهر بابایی تبدیل شده بود و قس علی هذا. 
به آنها توضیح داده شــد که یا بایســتی به واقعیت و حقایق دفاع مقدس و سردارانش از 
جمله نام های آنها پایبند بوده و در واقعیت دســت نبرند یا اساســا همه اسامی و داستان های 
واقعی )که نسبتشان با نام های آن قهرمانان عجین است( را تغییر داده و به نحوی دیگر و در 

مکانی دیگر قصه پردازی  نمایید.
خدای جنگ 

یا بنده فیلمساز؟!
همیــن اتفاق برای فیلمنامــه ای درباره شــهید تهرانی مقدم افتاد کــه اینک در قالب 
فیلمی به نام »خدای جنگ« به جشــنواره فیلم فجر آمده است. فیلمنامه اولیه به نام »نقطه 
ذوب«، یک بار به دلیل تحریف شــخصیت آن شــهید در شــورا مورد مخالفت قرار گرفت 
و بــار دوم در قالــب همین فیلمنامه »خــدای جنگ« که با اصاحاتی به شــورا بازگردانده 
شــد، بازهم به دلیل تحریف شــخصیت شــهید تهرانی مقدم از جمله ماجراهایی که اساسا 
به ایشــان ربطی ندارد و ســپس تغییر نام شهید به اسمی ناآشــنا و بعد نسبت دادن عنوان 
پدر موشــکی ایران به آن اسم ناآشنا، شــورا به اتفاق آراء، تصویب آن را به اصاحاتی مطابق 
آیین نامه یعنی عدم تحریف نام و شــخصیت ســردار شــهید و یا به طور کلی چشم پوشی 
 از اقدامــات منحصــر به فرد وی و شــیفت داســتان به ماجرا و شــخصیت های دیگر منوط 

دانست. 
به دنبال پیشنهاد اصاحات فوق، تهیه کننده و سازمان سرمایه گذار فیلم، ورای اشکالات 
فیلمنامه، طالب اعتماد شــورا شــدند تا فیلم را بسازند، اما طبق آیین نامه، فیلمنامه اصاحی 
بایســتی مانند ســایر فیلمنامه ها به شورا می آمد تا براســاس آن، پروانه ساخت صادر گردد 
و تفاوت و تبعیضی ما بین آن فیلمنامه و ســازمان ســرمایه گذارش با دیگران قائل نباشــد 
که متاســفانه متوجه شــدیم برخاف قانون و آیین نامه، کار تولید شــروع شــده است! آنها 
هیچ گاه فیلمنامه اصاح شــده ای برای شــورا نفرستادند! و شــورای پروانه ساخت فیلم های 
ســینمایی در دولت ســیزدهم تا آخرین روزهــای کاری خود همچنــان در انتظار دریافت 
 فیلمنامه اصاح شــده درباره شهید تهرانی مقدم بود که نیامد و فیلم خارج از موازین قانونی

ساخته شد! 
در فیلمنامه »خدای جنگ« برخاف واقعیات، همســر حسن تهرانی مقدم شهید شده و 
ســردار )که نامش را عوض کرده اند ولی همچنان پدر موشــکی ایران است!!( برای راه اندازی 
موشک هایی که لیبیایی ها رها کرده و رفته اند نیاز به قطعه ای دارد که ساخت و فرمول آلیاژ آن 
تنها در اختیار پدر همسرش است که ایشان در مقابل آن قطعه، دختر سردار را طلب می کند 

و سردار هم دخترش را می دهد تا آن قطعه را بگیرد!!!
آیا با برداشــتن نام سردار شهید حســن تهرانی مقدم از عنوان پدر موشکی ایران، چیزی 
تغییر می کند؟ آیا می توان فرد دیگری را پدر موشکی ایران دانست؟! مانند آنکه فیلمی درباره 
مخترع لامپ برق یا کاشف واکسن  هاری و یا مخترع تلفن ساخته شود ولی برای اینکه برخاف 
واقعیات هر موضوعی را خواستند، در آن بگنجانند، نام های ادیسون و پاستور و گراهام بل را 

عوض کنند! آیا چیزی تغییر می نماید؟!!

چهل  و سومین جشنواره فیلم فجر - ۵

سردارانی كه نبایستی تحریف شوند

درمکتب امام

این جمهوری را تضعیف نکنید
باید به حسب واقع، به حسب انصاف، به حسب وجدان، این مردمی که شماها را 
روی کار آورده اند، این مردم زاغه نشین که شماها را روی مسند نشانده اند ماحظه 
آنها را بکنید، و این جمهوری را تضعیفش نکنید. بترســید از آن روزی که مردم 

بفهمند در باطن ذات شما چیست، و یک انفجار حاصل بشود.
صحیفه امام؛ ج۱4؛ ص38۰ | جماران؛ ۶ خرداد ۱3۶۰

مدیرعامل سازمان منطقه ویژه پارس 
گفــت: طرح فشــارافزایی میدان گازی 
پــارس جنوبی با ایجاد ۱۵ جکت که جزو 
با  است  کشور  در  موجود  ابرســکوهای 
بالاترین وزن و با سرمایه گذاری ۱۷ میلیارد 
دلار به دست پیمانکاران داخلی منعقد و 

بلافاصله اجرا خواهد شد.
به گزارش کیهان، ســخاوت اســدی در 
نشســت با اصحاب رسانه اســتان بوشهر در 
دومین رویداد رســانه ای امید اســتان بوشهر 
که به همت بســیج رسانه استان بوشهر برگزار 
شــد، خبر داد: طرح فشارافزایی میدان گازی 
پــارس جنوبی بــا ایجاد ۱۵ جکــت که جزو 
ابرســکوهای موجود در کشور با بالاترین وزن 
می باشد، احداث خواهد شد که بزودی با حضور 

مسئولین کشوری به مرحله اجرا خواهد رسید.
انرژی  مدیرعامل منطقه ویــژه اقتصادی 
پارس تصریح کرد: این پروژه از سوی چندین 
 شــرکت از جملــه قــرارگاه خاتم، شــرکت 
 پتــرو پــارس و.. بــا بیــش از 4 پیمانــکار 
و ۱۰۰ شــرکت داخلی اجرا می شــود که ۷۰ 
 درصد از آن با توان جوانان نخبه کشور ساخته 

خواهد شد.
وی با بیان اینکه این طرح با سرمایه گذاری 
۱۷ میلیارد دلار به دســت پیمانکاران داخلی 
منعقد و بافاصله اجرا خواهد شد، خاطرنشان 
کرد: این طرح که از نان شــب واجب تر است  
بــزودی با ســرمایه گذاری ۱۷ میلیارد دلار و 
اشتغال ۱۶ هزار نفر به دست پیمانکاران داخلی 

منعقد و بافاصله اجرا می شود.

سرمایه گذاری ۱۷میلیارد دلاری 
در میدان گازی پارس جنوبی


